
 
 
 
 
 
 

 

Rondvraag voor de commissie Wonen van 30 augustus 2023 
 
Eén van de belangrijkste onderwerpen van de afgelopen 
gemeenteraadsverkiezingen was de bouw van woningen in Westland. Alle politieke 
partijen wilden voldoende woningen voor alle doelgroepen in onze gemeente en met 
name voor starters.  
 
Om het belang van woningbouw door onze gemeente te benadrukken, is er na de 
verkiezingen door de gemeenteraad een speciale raadscommissie Wonen ingesteld. 
Helaas komen de woningbouwplannen nauwelijks van de grond en zijn de 
commissieleden regelmatig ruim op tijd klaar om thuis het Achtuurjournaal te kijken. 
Dit is geen goed teken. 
 
Verschillende partijen binnen en buiten de raad zien hoe het college worstelt met 
plannen om flexwoningen te realiseren en zien dat de coalitie verdeeld is over de 
voorgestelde bouwplannen van het college. Daarnaast komt er tot dusver weinig 
terecht van de 750 woningen die het college versneld mocht gaan bouwen van de 
gemeente.  
 
 
Dit geeft aanleiding tot de volgende vragen: 
 
1. Op welke wijze  en op welke termijn gaat het college proberen de Westlandse 

flexroute tot een succes te maken? 
 
2. Op welke wijze en op welke termijn gaat het college eindelijk stappen maken in 

de plannen om 750 woningen versneld te bouwen? 
 


